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Referat fra 

BESTYRELSESMØDE 

tirsdag den 11. december 2018  kl. 18.00  

i Det gamle Borgmesterkontor 

Tilstede: Finn Hansen, Lissi Jepsen, Ellen Matesen. John Philipsen, Susanne Nielsen og Claus 

Egelund 

 

 

01. Siden sidst 

- Tilflytterhus 

- Affaldsøer i Højer / Borgermøde 

- Medlems udelukkelse af Facebookgruppe??? 

 

02. Det gamle Borgmesterkontor 
- Status og nye tiltag / initiativer 

- Økonomi 

 

03. Hjemmesiden 

 

04. Aktuelle sager: 
- Ansøgninger 

 

05. Eventuelt. 

- Ny mødedato 

  

06. Godkendelse af dagens referat: 

 

 

Ad. 1  

 

Der arbejdes på at få et tilflytterhus i Højer. Det kræver en startkapital på 50.000,- og nogen, der vil 

løfte opgaven. Der vil blive indkaldt til et borgermøde i foråret, når der er arbejdet noget mere med 

mulighederne.  

Tønder kommune har fremlagt et forslag om affaldsøer i Højer by. Lokalrådet indkalder til et 

borgermøde først på året.  

Bestyrelsen fastholder udelukkelsen af et medlem fra Facebookgruppen.  

Der er sat gang i restaureringen af Storegade 21 og 23, der altså ikke bliver nedrevet.  

Der er kommet et forslag om et slusejubilæum den 20. september 2020, det vil blive taget op 

forenings netværket.  

 

 

 

Ad. 2 

 

I år har der været 62 vielser på Borgmesterkontoret, men pga. omstruktureringer i administration af 



vielserne, er det usikkert, om det vil fortsætte i fremtiden. Vi afventer, hvad der sker i årets første 3 

måneder. Tusby fonden har doneret 25.000 og Højer Sparekasse fond 8.000 til nye borde og stole.  

Ansøgningen om udskiftningen af stråtaget er stadig ubesvaret.  

Økonomien er fortsat fornuftig. Bestyrelsen ønsker at flere ville benytte muligheden for at spille 

krolf. 

 

Ad. 3 

 

Ia.  

 

Ad. 4 

 

Der ingen aktuelle ansøgninger ud over stråtaget.  

 

Ad. 5 

 

Næste møde bliver den 26. februar kl. 19.00. 

 

 


